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رییس فراکسیون ورزش مجلس شورای اسلامی؛ 

هواداران بزرگترین سرمایه باشگاه تراکتور هستند

عصرآزادی / سرویس ورزشی - فرهاد فرهادپور: رییس فراکسیون ورزش مجلس 
ش�ورای اس�امی با بیان اینکه بازی ها در آینده نزدیک با حضور ه�واداران برگزار 

خواهد شد، گفت: هواداران بزرگترین سرمایه باشگاه تراکتور هستند.
به گزارش سرویس ورزشی عصر آزادی، محمد مهدی فروردین در حاشیه بازدید از امکانات 
باش��گاه تراکتور، اظهار داش��ت: خیلی خوشحالم که در تمرین تراکتور حضور یافتم. این نوید 
را به هواداران پرشور تراکتور می دهم که بازی ها در آینده نزدیک با حضور تماشاگران برگزار 
خواهد ش��د. وی افزود: امیدوارم هواداران پرش��ور تراکتور با حمایت از تیم محبوبشان، زمینه 
ارتقای جایگاه تراکتور را فراهم کنند و همچنین فصل بعد نیز خواسته هواداران که قهرمانی 
در لیگ برتر است، محقق شود. فروردین خاطرنشان کرد: باتوجه به علاقه  وافر به ورزش، امروز 
در تبریز حضور یافته ام و به هواداران و مجموعه تراکتور اعلام می کنم که علاوه بر نمایندگان 
آذربایجان، ما نیز در فراکس��یون مجلس پیگیر رفع مش��کلات تراکتور هستیم تا این تیم در 

اسرع وقت به جایگاه واقعی اش برسد.
وی با تاکید بر اینکه هواداران بزرگترین س��رمایه باش��گاه تراکتور هستند، خاطرنشان کرد: 
هواداران مالکان واقعی باشگاه هستند و مالک کنونی نیز به احترام هواداران در مجموعه حضور 
یافته است و معتقدم آذربایجان شرقی برای حمایت از این تیم آمادگی دارد.  فروردین ادامه 
داد: من از نزدیک ش��اهد تلاش نمایندگان آذربایجان ش��رقی برای حمایت از تراکتور هستم. 
بحث واگذاری باشگاه به یک مجموعه دیگر نیست، بلکه پیگیری ها برای رفع دغدغه های مالی 

باشگاه با حمایت مجموعه هایی است که از منابع آذربایجان استفاده می کنند.

 واحدی:  خبرهای خوشی در تکواندو
آذربایجان شرقی در راه است

عص�رآزادی / س�رویس ورزش�ی - فره�اد پ�ور: دبی�ر هی�ات تکواندو اس�تان 
آذربایجان شرقی گفت: انشاالله با کاهش بیماری کرونا و ریشه کن شدن این بیماری 
منحوس، س�ال آینده مس�ابقات تکواندو اس�تان به صورت منظم در تمامی رده ها 

برگزار خواهد شد.
به گزارش س��رویس ورزشی عصرآزادی، محمدحسین واحدی اظهار داشت: روز چهارشنبه 
هفته گذش��ته مسابقات دختران در دو رده سنی با حضور 130 تکواندوکار برگزار شده و پنج 
ش��نبه هم مسابقات کیوروگی پس��ران در رده نونهالان با 180 تکواندوکاربرگزار شده که این 

آخرین مسابقات هیات تکواندو استان آذربایجان شرقی در سال 1400 است.
وی گفت: متاس��فانه در دو س��ال گذشته به دلیل ویروس کرونا مسابقات تکواندو به صورت 
منظم برگزار نشد، اما انشاالله با کاهش بیماری کرونا و ریشه کن شدن این بیماری منحوس، 

سال آینده مسابقات تکواندو استان به صورت منظم در تمامی رده ها برگزار خواهد شد.
دبیر هیات تکواندو استان آذربایجان شرقی گفت: خبر خوش اینکه تیم جوانان و بزرگسالان 
اس��تان با نام مس سونگون در مسابقات لیگ برتر شرکت و به دور نهایی صعود کرده و نتایج 
خوبی را کسب کرده و مسوولان مس سونگون ورزقان قول دادند در صورت قهرمانی این تیم، 

سال آینده تمامی تیم های بزرگسالان و پایه استان در مسابقات کشوری را پوشش دهند.

پرکارترین تکواندو آذربایجان شرقی در سال 1400

عص�رآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهادپ�ور: علیرضا نظری یک�ی از فعال ترین 
تکواندوکاران آذربایجان شرقی در سال 1400 بود.

به گزارش س��رویس ورزش��ی عصرآزادی، علیرضا نظری امسال به عضویت تیم ملی کشور 
درآمده و در مس��ابقات جام بین المللی فجر و مس��ابقات آزاد قهرمانی آسیا ملی پوش ایران در 
وزن دوم بود. وی گفت:  تکواندو خود را از یازده سالگی زیر نظر استاد اسماعیل عباسی آغاز 
کردم و سال گذشته موفق شدم در مسابقات لیگ دسته یک ایران عنوان فنی ترین تکواندوکار 

را کسب کنم.
نظری گفت: ملکان شهرس��تان کوچکی اس��ت که با امکانات محدود خود را برای مسابقات 
مهی��ا می کنی��م و برای حضور در مس��ابقات در ته��ران یک روز در راه هس��تیم در حالی که 

تکواندوکاران تهران از شهر خود در این مسابقات حضور یافته و خستگی راه را ندارند.
وی افزود: از نتایج امسال خود راضی نیستم، درست است در مسابقات قهرمانی جام باشگاه 
های آسیا به مدال برنز انفرادی و طلای تیمی دست یافتنم اما مصدومیت و کاهش های وزن 
متوالی سبب شد عملکردی که از خود انتظار داشتم ثبت نکرده و انشاالله سال آینده بتوانیم 
نتایج بهتری کس��ب نمایم. نظری گفت: جا دارد از اس��تاد رنجبرپور رییس تکواندو اس��تان 
آذربایجان ش��رقی هم تشکر نمایم که برای تش��کیل تیم تکواندو مس سونگون ورزقان تلاش 
بس��یار کردند و این تیم آینده درخشانی داشته و من هم امیدوارم بتوانم نماینده شایسته ای 

در تیم تکواندو مس سونگون ورزقان باشم.

مجوز بازی سیلوا صادر شد
مجوز بازی بازیکن جدید استقلال صادر شد.

اس��تقلال  )جمعه( در چارچوب هفته بیس��ت و دوم لیگ برتر فوتبال مهمان صنعت نفت 
آبادان اس��ت و باشگاه استقلال به دنبال آن است که کارت بازی رافائل سیلوا، مدافع برزیلی 

جدیدشان برای این دیدار صادر شود تا فرهاد مجیدی بتواند از او استفاده کند.
 ITC منابع موثق در باش��گاه اس��تقلال و س��ازمان لیگ فوتبال تاکید کردند که با صدور
و انجام اس��تعلام های لازم از س��وی کمیته وضعیت، مجوز بازی رافائل سیلوا، بازیکن جدید 
اس��تقلال صادر شده است. با این اوصاف به نظر می رسد که این بازیکن مشکلی برای حضور 

مقابل صنعت نفت آبادان ندارد.

یکی از اعضای کمیته ملی المپیک به انتقادات 
رئیس فدراسیون کش�تی در مورد نحوه توزیع 
بودج�ه کمیته ملی المپی�ک و حضور برخی از 
روسای سابق فدراسیون های ورزشی در هیات 

اجرایی کمیته واکنش نشان داد.
مجمع کمیته ملی المپیک سه ش��نبه، 1۷ اسفند 
برگزار ش��د و با رای اکثریت اعض��ا مجمع انتخاباتی 

کمیته به مهر ماه 1401 موکول شد.
این مجمع حواشی مختلفی را هم داشت و طی آن 
علیرضا دبیر، رییس فدراسیون کشتی در مورد نحوه 
توزیع بودجه فدراس��یون ها و تداوم حضور برخی از 
روس��ای س��ابق فدراس��یون های ورزش��ی در هیات 
اجرایی کمیته انتقاد کرد. مجید کیهانی، عضو هیات 
اجرایی کمیته ملی المپیک و رئیس سابق فدراسیون 
دوومیدانی در گفت وگو با ایس��نا در خصوص مجمع 
کمیته ملی المپیک گفت: در جریان برگزاری مجمع 
بنا داش��تیم اعضا هیات اجرایی کمتر صحبت کنند 
و فرصت اظهار نظر در اختیار اعضای محترم مجمع 
باش��د. به همین دلیل فرصت پاس��خگویی به برخی 
از موارد مطرح ش��ده در اختی��ار اعضا هیات اجرایی 

قرار نگرفت.
او در مورد چگونگی توزیع و تخصیص منابع کمیته 
ملی المپی��ک و انتقادات مطرح ش��ده در این مورد 
گفت: اس��تراتژی هیات اجرایی در نحوه و چگونگی 
تخصیص و توزی��ع بودجه و منابع فدراس��یون ها بر 
مبن��ای ارزیاب��ی دقیق همه فدراس��یون ها و در نظر 
گرفتن تمامی رش��ته های ورزشی است. ما هیچ وقت 
صرفا یک فدراس��یون یا رشته خاص را ندیدیم بلکه 
نگاه ما توجه به همه رشته های ورزشی با لحاظ سطح 
و جایگاه هر رش��ته در ورزش کش��ور است. بنابراین 
رون��د توزیع بودج��ه عدالت محور و هدفمند اس��ت 
و همه فدراس��یون ها و رش��ته های ورزشی بر مبنای 
نقش و جایگاه آنها در ورزش کش��ور دیده ش��ده اند. 
اگر چه به نظر من ایراد وارد ش��ده به تعیین س��قف 
برای امتیازبندی بودجه فدراسیون ها قابل تأمل است 

و جای بحث و بررسی دقیق تری دارد.
کیهانی در مورد مقایسه ای که علیرضا دبیر رئیس 
فدراس��یون کشتی بین بودجه سال ۹۶ فدراسیون ها 
با س��ال های بعد انج��ام داد، گفت: اینک��ه بودجه و 
مناب��ع کمیته ملی المپیک رش��د قاب��ل ملاحظه ای 
داش��ته است، بر کسی پوشیده نیس��ت و آقای دبیر 
و س��ایر دوستان هم به این موضوع واقف هستند اما 
مقایس��ه بودجه فدراسیون ها در س��ال ۹۶ با بودجه 
س��ال های بعد به نظر من نادرست است. آنچه آقای 
دبی��ر به آن اش��اره می کند روی کاغ��ذ و بودجه ای 
اس��ت که تحقق نیافته است. در سال ۹۶ من رئیس 
فدراس��یون دوومیدانی بودم، بودجه مورد تفاهم آن 
س��ال برای این فدراسیون حدود یک میلیارد و ۲00 
میلی��ون تومان بود که تا پای��ان دی ماه و در فاصله 
کمتر از هش��ت ماه تا بازی های آس��یایی  فقط 38 
درصد بودجه خود را از کمیته ملی المپیک دریافت 

کردیم.

او در این مورد افزود: بودجه فدراسیون دوومیدانی 
روی کاغ��ذ یک میلیارد و ۲00 میلی��ون تومان بود 
اما آنچه واقعا تحق��ق یافت عددی حدود 38 درصد 
آن مبلغ بود. در ش��رایطی که در سال 1400 بودجه 
فدراس��یون دوومیدان��ی ح��دود ۲ میلی��ارد و ۶00 
میلیون تومان است و این فدراسیون تا امروز عددی 
حدود 3 میلیارد و ۲00 میلیون تومان دریافت کرده 
اس��ت. این موضوع ب��رای همه فدراس��یون ها صدق 
می کند. نمی دان��م علیرضا دبیر از چ��ه چیز بودجه 
سال ۹۶ دفاع می کند. هر چند زحمات همه عزیزان 
در همه ادوار کمیته ملی المپیک قابل تقدیر اس��ت. 
کیهانی همچنین در مورد ش��رایط اقتصادی کش��ور 
و تاثی��ر آن در نحوه توزیع بودجه گفت: دوس��تانی 
که بودجه س��ال ۹۶ را مقایس��ه می کنن��د، احتمالا 
ش��رایط اقتصادی کشور، نرخ ارز و هزینه های اعزام 
به بازی های المپیک، آسیایی و سایر مسابقات را که 
غالبا ارزی اس��ت، نادیده گرفته اند. اگر در س��ال ۹۶ 

دلار ح��دود 4000 تومان بود، قطعا هزینه های اعزام 
و پش��تیبانی از اعزام به مس��ابقات هدف کمیته ملی 
المپیک س��هم کمتری از بودجه کمیته ملی المپیک 
را ب��ه خود اختص��اص می داد اما در س��ال 1400 با 
دلار ح��دود 30 هزار تومانی قطعا بودجه اختصاصی 
برای پش��تیبانی و اعزام به مس��ابقات سهم بیشتری 
از بودج��ه کمیته ملی المپی��ک را به خود اختصاص 
می ده��د. به قول آقای دبیر این موضوع عدد و رقم و 
دو دوتا چهارتاست. بنابراین با عدد حدود ۷0 میلیارد 
تومانی که میان فدراس��یون ها توزیع ش��ده،  هزینه 
های پش��تیبانی و اعزام به مسابقات با لحاظ نرخ 30 
هزار تومانی، برای هر دلار تخصیص بودجه به ورزش 
قهرمانی در وضعیت بسیار بهتری از سال های گذشته 
قرار دارد. ندیدن این موضوع و بی انصافی نس��بت به 
عملک��رد هیات اجرای��ی قابل تأمل اس��ت. البته آن 
بخ��ش از بودجه کمیته هم که در بخش بازس��ازی 
و بهینه س��ازی اماکن کمیته و آکادمی هزینه ش��ده 
اس��ت تماما در اختیار فدراسیون ها است. او در مورد 
اعت��راض به حضور برخی از افرادی که با وجود عدم 
ریاست در فدراسیون های ورزشی، هنوز عضو هیات 
اجرایی هس��تند، بیان کرد: متاسفانه  در روز مجمع 
و پی��ش از آن مواردی در مورد ت��داوم حضور اعضا 
هیات اجرایی مطرح ش��د و در روز مجمع هم آقای 
دبی��ر با زرنگی خاصی همه توپ ها را به زمین هیات 
اجرایی انداختند. سوال من این است چگونه کمیته 
موفق اس��ت اما اعضا هی��ات اجرایی ناموفق و بر چه 
مبنایی درخواست کناره گیری اعضا هیات اجرایی را 
می کنید؟ دلایل ما برای هر ادعا یا درخواس��تی باید 
یا مبنای قانونی داشته باشد یا حداقل در عرف اتفاق 
افتاده باش��د اگر می گوییم اعض��ا هیات اجرایی باید 
استعفا بدهند و به یک ماده از اساسنامه کمیته ملی 
المپیک اش��اره و استناد می شود حتما دوستان ماده 
1۶ تبصره 3 اساسنامه را که تداوم حضور اعضا هیات 
اجرایی را وابسته به ش��خصیت حقیقی آنها می داند 

ملاحظه نکرده اند.

عصرآزادی / س�رویس ورزشی - دلیر: قائم مقام باشگاه دبیری 
تبریز گفت: صعود به دور نهایی غایت نهایی ما نبود و کار ما تازه 

با این تیم شروع شده است.
به گزارش سرویس ورزشی عصرآزادی، حبیب کلاشی قائم مقام باشگاه 
دبی��ری تبریز اظهار داش��ت: خدا را ش��کر زحمات چند م��اه کادر فنی، 
بازیکنان و حمایت خانواده دبیری و اولیا محترم به سرانجام رسیده و تیم 

دبیری از مرحله مقدماتی صعود کرد.
وی گفت: طعم ش��یرین این موفقیت زمانی بیشتر حس می شود که ما 
دو هفته پیش از اتمام مس��ابقات صعودمان مس��جل شده و در دور بازی 

پایانی به دنبال محک نفرات دیگر تیم بودیم.
کلاش��ی گف��ت: از روز اول گفت��م در ای��ن تیم نظ��م و انضباط حرف 
اول را م��ی زن��د و ب��ا هیچ ک��س در این مورد ش��وخی نداری��م و حتی 
اگ��ر صعود هم نم��ی کردیم از آرمان های باش��گاه عقب نش��ینی نکرده 
 و دیدی��د در چ��ه موضعی��ت حساس��ی در کادر مربیان تی��م تغییراتی

 ایجاد کردیم.
وی تصریح کرد: در طول مس��ابقات ما درگیر دو جبهه بودیم که یکی 
حریفانم بودند و دیگر افرادی که دوست نداشتند تیم به موفقیت برسد و 
خوشحالم با اتحاد و همدلی تمامی اعضای مجموعه به این موفقیت دست 

یافته و به مرحله نهایی راه یافتیم.
قائم مقام باشگاه دبیری تبریز خاطر نشان ساخت: کار ما تازه با این تیم 
آغاز ش��ده و به دنبال کسب نتیجه خوب و ماندگار در لیگ برتر هستیم 
و در کن��ار آن تلاش خواهیم کرد از همین تیم چند بازیکن به تیم ملی 
برس��انیم و قطعا پیش از شروع دور دوم تغییراتی در نفرات تیم خواهیم 

داشته و با قدرت تمام در ادامه مسابقات حضور می یابیم.

کلاشی: 
در دو جبهه درگیر بودیم

کار ما با این تیم تازه شروع شده است

فریب�رز عس�گری گف�ت: برتری�ن تکوان�دوکاران رویدادهای 
بین المللی تهران ش�انس بالایی برای حض�ور در اردوی تیم ملی 

دارند.
روزهای پایانی اس��فندماه، تهران میزبان چه��ار رویداد بین المللی در 
رشته تکواندو است. رقابتهایی که به لحاظ کمی و کیفی متفاوت با چند 
دوره گذش��ته برگزار می شود و با استقبال خوبی از سوی قهرمانان جهان 
و المپیک مواجه ش��ده اس��ت. در این بین تکواندوکاران داخلی با انگیزه 

بالایی به دیدار رقبای خود می روند.
س��رمربی تیم ملی تکواندو در این مورد به خبرنگار مهر گفت: با توجه 
به ش��یوع ویروس کرونا و پایین آمدن شانس ورزشکاران برای شرکت در 
تورنمنت ه��ای بین المللی، حضور تکواندوکاران کش��ورمان در ۴ رویداد 
بی��ن الملل��ی تهران حائز اهمیت اس��ت و با توجه به پوس��ت اندازی در 
 تی��م ملی تکواندو تا اینجا بازیکنان ج��وان محک خوبی در این رقابت ها 

خوردند.
عس��کری ادامه داد: تیم های مختلف جه��ان از رویدادهای بین المللی 
تهران اس��تقبال بس��یار خوبی ش��د و مطمئناً در جام ریاست فدراسیون 

جهانی استقبال از این رقابت ها نسبت به مسابقات روزهای پیشین بیشتر 
هم خواهد شد. قطعاً با حضور کشورهایی مانند ترکیه، تایلند و ازبکستان 
در جام ریاس��ت فدراس��یون جهانی رویدادهای خوب��ی در بخش آقایان 

برگزار خواهد شد.
وی درب��اره احتمال حضور سکونش��ینان رویدادهای بین المللی تهران 
در اردوی تیم ملی تکواندو، اظهار کرد: بدون ش��ک عملکرد هوگوپوشان 
ایرانی را در هر وزن مورد بررس��ی قرار می دهیم و قطعاً پس از بررس��ی 

برترین ها به اردوی تیم ملی تکواندو دعوت خواهند شد.
س��رمربی تیم ملی در پاسخ به این سوال که ارتقای جایگاه رقابت های 
بی��ن المللی تهران به G۲، عنوان کرد: قطع��اً افزایش امتیازات از ۱۰ به 
۲۰ امتیاز در این رویدادها به نفع بازیکنان ایران اس��ت چرا که قبلًا باید 
تکواندوکاران در رقابت های بیش��تری شرکت می کردند تا امتیاز خود را 
ارتقا دهند اما حالا می توانند با شرکت در این رقابت ها امتیازاتشان را در 

رنکینگ جهانی افزایش دهند.
عسکری در مورد عملکرد میرهاشم حسینی با وجود تغییر وزن، اظهار 
کرد: حسینی در بدترین روز زندگی ورزشی اش بهترین عملکرد را از خود 
نش��ان داد و با وجود اینکه به واسطه ابتلاء به ویروس کرونا در تمرینات 
تیم ملی شرکت زیادی نداشت؛ اما بسیار خوب عمل کرد. حسینی دارای 

پتانسیل بالایی است و می تواند همچنان در اوج بدرخشد.

تکواندو بین المللی جام فجر؛

عملکرد تکواندوکاران زیر ذره بین سرمربی تیم ملی

واکنش عضو هیات اجرایی کمیته ملی المپیک به انتقادات علیرضا دبیر

 ملی پوش پینگ پنگ: آنقدر هزینه ها بالاست که به حضور 
در تور جهانی فکر نمی کنم

 ۳ طلای بانوان ایران در روز نخست مسابقات
 تکواندوی جام ریاست

شیما صفایی می گوید اسپانسر ندارد و هزینه های حضور 
در تورهای بین المللی به حدی زیاد اس�ت که نمی تواند به 

صورت شخصی اعزام شود.
مس��ابقات انتخابی تیم ملی تنیس روی میز زنان برگزار شد و 
شیما صفایی، مهشید اش��تری و پریناز حاجیلو با پیروزی مقابل 
رقبای خ��ود به عضویت تیم ملی درآمدند. پی��ش از این هم ندا 
شهس��واری که بالاترین رنکینگ جهانی بین ورزشکاران ایرانی را 

دارد از انتخابی معاف و عضو تیم ملی شد.
شیما صفایی که با قهرمانی در اولین دور مسابقات به تیم ملی 
رسید در مورد رقابت های انتخابی به ایسنا گفت: مسابقات در سطح کشور برگزار شد، خدا را شکر با ۱۰ برد 
و یک باخت مقام اول را کسب کردم و نفر اول به تیم ملی وارد شدم. نسبت به سال های گذشته خیلی آماده 
بودم و راه هم هموارتر بود. او در مورد احتمال حضور تیم ملی زنان در بازی های آس��یایی هانگژو بیان کرد: 
سطح بازی های آسیایی خیلی بالاست چون قهرمان های پینگ پنگ جهان آسیایی هستند و در این بازی ها 
حضور دارند، بنابراین کس��ب مدال س��خت است اما در صورت حضور س��عی می کنیم نتایج خوبی بگیریم و 

پیشرفت کنیم. از طرفی تجربه کسب می کنیم که به مسابقات بعدی کمک می کند.
صفایی که برای اولین بار در انتخابی المپیک هم ش��رکت کرد، در مورد این تجربه گفت: انتخابی المپیک 
برای هر بازیکنی رزومه محسوب می شود و هر کسی شانس حضور در آن را کسب نمی کند. این مسئله اعتماد 

به نفس می دهد اما هدف اصلی من حضور در المپیک است و امیدوارم وارد بازی های ۲۰۲۴ شوم.
او در مورد مسابقات لیگ زنان بیان کرد: با شهرداری شهر بابک قرارداد دارم و دو بازی آخرمان مانده است. 

به احتمال ۷۰ درصد قهرمان می شویم اما باید تا پایان منتظر بمانیم که ببینیم چه می شود.
صفایی به مسابقات پیش روی خود اشاره و بیان کرد: مسابقات قطر را داریم که همراه با خانم ها شهسواری، 
اشتری و صامت اعزام می شویم.   بعد از تور ایرانیان برگزار می شود، در ادامه در تور نوجوانان و جوانان سلیمانه 
عراق ش��رکت می کنیم. از طرفی لژیونر ش��ده ام و در دو دور پایانی لیگ ترکیه برای تیمی از آنکارا مس��ابقه 
می دهم. او در مورد احتمال اعزام به تور بین المللی با هزینه ش��خصی گفت: اسپانس��ری ندارم که از نظر مالی 

کمکم کند. هزینه های اعزام شخصی هم خیلی زیاد است و به این موضوع فعلا فکر نمی کنم.
صفایی در پایان از فدراسیون تنیس روی میز، کادر فنی تیم ملی، مربی هایش، هیات استان همدان و پدر 

و مادرش تشکر کرد.

مبارزات روز نخست از چهارمین دوره مسابقات بین المللی 
تکواندو جام ریاس�ت فدراس�یون جهانی در گ�روه زنان با 

پیشتازی بانوان تکواندو کار ایرانی به پایان رسید.
این دوره از مسابقات روز پنجشنبه با حضور ۶۱ تکواندوکار در 
اوزان ۴۶-، ۵۳-، ۶۲- و ۷۳- کیلوگرم از کش��ورهای افغانستان، 
آذربایجان، هند، ایران، اردن، قزاقستان، لبنان، پاکستان، ترکیه، 
ازبکس��تان و تیم پناهندگان در خانه تکواندو و به میزبانی ایران 
آغاز شد که در پایان این رقابتها بانوان ایران توانستند سه نشان 

طلا، سه نقره و چهار برنز را کسب کنند.
قزاقستان یک نشان طلا، اردن یک نقره، ازبکستان سه و آذربایجان نیز یک برنز به خود اختصاص دادند.
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